
   GroenNieuws 
 
Nieuwsbrief voor de ouders/verzorgers van de leerlingen van het Groen van Prinstererlyceum 
 

 

Welkom 

Beste ouders/verzorgers, 
 
Van harte welkom bij deze  februari‐editie  van GroenNieuws.  Er  is  voldoende nieuws  te melden om  er  een 
goedgevulde aflevering van te maken. Ik wens u veel leesplezier! 
 
 

Personalia 
 

Na 43 jaar gaan we afscheid nemen van collega Anton Wesselius. Hij stopt per 1 mei a.s. Dat laten we niet zomaar 
gebeuren.  Op  woensdagavond  10 mei  nemen  we  officieel  afscheid  van  Anton.  In  de  volgende  editie  van 
GroenNieuws staan verdere bijzonderheden vermeld.  
  
Per 1 april start Sandra Terbrugge als conciërge op onze school. Zij komt het onderwijsondersteunende team 
versterken. 
 
Direct na de voorjaarsvakantie start Romy Ouwehand als docent wiskunde, voorlopig voor een dag in de week.   

 
 

Vacatures 
 

We hebben snel de vacatures kunnen plaatsen voor wiskunde eerstegraad, Duits eerstegraad, natuurkunde en 
technologie en  toepassing en Nederlands eerstegraad. Er  zullen meer vacatures volgen, want we groeien  in 
leerlingenaantallen, maar deze zien we al vroeg aankomen en lijken gezien de markt lastig in te vullen. Vandaar 
dat  we  de  Raad  van  Bestuur  gevraagd  hebben  deze  vroeg  bekend  te  maken.  Gelukkig  hebben  we  daar 
toestemming voor gekregen.  
 
De vacature voor de nieuwe directeur is eind januari opengesteld. Er kan tot 6 maart geschreven worden. In de 
week van 13 maart vinden de gespreksrondes plaats. Daarna volgt mogelijk nog een assessment. Eind maart zou 
dan duidelijk moeten  zijn wie met  ingang van het nieuwe  schooljaar de directeur van  ’t Groen wordt.  In de 
periode voor de zomer zal de nieuwe collega ingewerkt worden.   
 

 
Aanmeldingen 

 
Sinds enkele  jaren houden we vanaf de start de aanmeldingen dagelijks bij. De website wordt op 1  februari 
opengesteld, dat  is een regionale afspraak. De teller staat vandaag, vrijdag 24 februari, op 230. Vorig  jaar op         
24 februari hadden we 225 inschrijvingen. Vorig jaar eindigden we op 302 aanmeldingen voor klas 1. Het lijkt 
erop, hoewel het altijd spannend blijft, dat we voor komend schooljaar weer goed gaan inschrijven. Dat is een 
mooi compliment aan de school en het  is tevens een zorg  i.v.m. de huisvesting. We hebben alle betrokkenen 
intussen  geïnformeerd  dat we  vanaf  augustus  ongeveer  acht  lokalen  extra  nodig  zullen  hebben. Achter  de 
schermen  wordt  hard  gewerkt  om  deze  bij  de  start  van  het  schooljaar  gereed  te  hebben,  inclusief  alle 
voorzieningen die daarbij horen.  
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Huisvesting 
 

Die tijdelijke huisvesting die hierboven beschreven is zou dan zo geplaatst moeten worden dat er, zodra er gestart 
wordt met het te verwachten (ver)nieuwbouwtraject, zonder al teveel problemen uitbreiding aan gekoppeld kan 
worden. 

 
Zo zag het er lang geleden uit, ’t Groen nog zonder ‘nieuwe vleugel’, nog zonder derde gymzaal. De komende 
jaren zal er aan het aanzicht van de school weer het nodige veranderen. Achter de schermen wordt druk overlegd 
over mogelijke  scenario’s.  Zodra  er meer  nieuws  bekend  is  zal  ik  het  bij  u melden  in  een  extra  editie  van 
GroenNieuws.   
 

Krakau 
 

De leerlingen uit 2 vwo zijn in januari 
naar  Krakau  geweest.  Zij  bezochten 
o.a. Auschwitz. De komende periode 
zullen ook leerlingen van 4 mavo en 5 
havo Krakau bezoeken.   

 
 
 
 
 
 

 
Bericht van Mevis 

 
Sinds 1  januari  is Mevis de nieuwe  verantwoordelijke partij  voor de uitvoering  van  jeugdhulp  in Maassluis, 
Vlaardingen en Schiedam. Onder de jeugdhulp valt ook het wijkteam en de jeugdprofessional (gezinsspecialist) 
op school. Vanwege het tekort aan jeugdprofessionals is het op dit moment niet mogelijk om aan elke school uit 
de regio een gezinsspecialist te koppelen. We snappen dat dit vervelend is wanneer u en/of uw zoon/dochter 
ondersteuning  nodig  heeft. Vanuit Mevis  zijn wij  dan  ook  hard  aan  de  slag  om  te werven. We  vinden  het 
belangrijk dat u met uw vraag ergens terecht kan indien nodig. U kunt altijd een vraag stellen aan het wijkteam. 
Een  aanmeld/contact‐formulier  kunt  u  online  vinden  op www.mevis.nl. Ook  hebben we  gekeken  naar  een 
tussenoplossing op school, zodat het ook vanuit een school nog steeds mogelijk is om een jeugdhulpvraag van 
een ouder/leerling kenbaar te maken bij het wijkteam en dat de passende hulp ingezet kan worden. We hopen 
u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben.  
 

Namens Mevis, 
 Cimberly Grund 



 
 

Actie voor de slachtoffers van de aardbeving 
 
 

 
 
 

Klik‐Platform 
 

Dinsdag 14 februari hebben we een workshop voor ouders georganiseerd met als thema het werken met het 
KLIK‐Platform.  Er  waren  veel  vragen  van  ouders  op  welke manier  zij  het  beste  hun  kind  zouden  kunnen 
begeleiden  bij  het  schoolwerk.  Diverse  collega’s  hebben  deze  avond  de  ouders  bijgestaan  na  een  eerste 
introductie door collega Rianne van Dorp, die werd bijgestaan door een viertal leerlingen. In totaal zijn in de twee 
sessies 135 ouders op de uitnodiging ingegaan.  Een woord van dank en een groot compliment aan de leerlingen 
die mede gepresenteerd hebben, dus hartelijk dank Lotte, Brechje, Fenne en Joy uit 2 vwo.  

 

 
 

 

Gastspreker Srebrenica 
 
 
Dinsdag 21 februari was de heer Martin Faas, oorlogsveteraan, op school 
om de leerlingen uit 5 havo met geschiedenis in het pakket te vertellen over 
zijn missie naar Bosnië vlak na de val van de enclave Srebrenica  in 1995. 
Het  laatste  onderwerp  voor  5  havo  geschiedenis  is  het  onderwerp 
'Nederland 1948 ‐ 2008'. In deze historische context is er aandacht voor de 
Joegoslavische Burgeroorlog en de pijnlijke Nederlandse bijdrage hieraan. 



 
 

Cursus reanimeren 
 
Maandag 13  februari was het een drukte van belang  in de nieuwe zaal: de cursus 
reanimeren. Een kleine dertig leerlingen en zes collega’s waren aanwezig om deel te 
nemen.  Acht  ‘slachtoffers’  lagen  verspreid  door  de  zaal.  Na  instructie  over 
reanimeren  mochten  de  deelnemers  zelf  aan  de  slag.  Uiteindelijk  werd  er  nog 
geoefend met de AED. Op de foto belt  iemand 112, komt een tweede aangesneld 
met de AED en is nummer drie druk met reanimeren. Veel positieve reacties op deze 
middag, erg leuk!  

 
 

Schrijver in huis 
 

 
 

Donderdag 16  februari was  schrijver Alex Boogers op  school aanwezig om met de  leerlingen van 4 mavo  te 
spreken over zijn boek ‘Wanneer De Mieren Schreeuwen’.   
 

 
Hulphond 

 
Sinds kort hebben we een nieuwe gast op school, een geleidehond. Dit is de hulphond van Djan uit 4 havo. We 
hebben de volgende regels met de leerlingen gedeeld:  
 

 Negeer de hond compleet (niet aaien, niet bij zijn naam roepen, doe alsof hij er niet is).  
o De hond is namelijk aan het werk en mag hierbij niet uit zijn concentratie worden gehaald. Dit kan     
    vervelende of zelfs gevaarlijke situaties opleveren.  

 Niet voeren  
o De hond volgt een uitgekiend voedingsschema om in optimale conditie en op gewicht te blijven.      
   Ook beloont de baas de opgevolgde commando's met lekkers. Als anderen de hond gaan voeren, kan  
   dit de band verstoren.  

 Praat met de baas  
o Als je graag in contact komt met Djan en zijn hond, richt je dan tot Djan en niet tot de hond.  

 Geleidehond mag mee  
o Het is wettelijk bepaald dat geleidehonden worden toegestaan. Ervaar je de aanwezigheid van de  
hond als vervelend, realiseer je dan dat de hond de vrijheid en zelfstandigheid van de baas 

   vertegenwoordigt.  
 

Stelling: een geleidehond moet altijd werken. 
Nee hoor, alleen als hij zijn tuigje draagt is de hond aan het werk. Een paar keer per dag wordt 
hij heerlijk uitgelaten. Zodra het tuigje uit is, wordt hij een gewone 'huishond' die heerlijk mag 
spelen, slapen en mag worden geknuffeld.  

 



Parkeerdruk 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Toegegeven, het is niet elke dag zo druk als op de foto, maar we maken ons wel zorgen over de grote drukte op 
de parkeerplaats rond 15.00 uur. Bovenstaande foto is genomen bij slecht weer, maar ook op dagen dat het weer 
nier bijzonder is loopt de parkeerplaats tegen 15.00 uur vol. En dan komen er ook heel veel leerlingen naar buiten 
die  via  de  parkeerplaats  hun  weg  naar  huis  beginnen.  Tot  nu  gaat  het  goed, maar  het  levert  soms  wat 
ongemakkelijke situaties op, vooral als geduld geen schone zaak is. Dus hierbij, mede namens de leerlingenraad, 
een vriendelijk en dringend verzoek om, als u weleens in deze rij staat, met veel geduld de parkeerplaats weer 
te verlaten. Meestal is de file om 15.10 uur weer opgelost. 

 
 

Kerstviering 
 

 
 

Het lijkt alweer heel lang geleden, maar hierbij nog enkele sfeerbeelden van 22 december 2022, de kerstviering. 
Ook om u alvast te wijzen op de grote MuToDa‐voorstelling van 8 juni as. in de Stadsgehoorzaal. We zijn nog op 
zoek naar een titel voor het stuk dat we gaan spelen, maar ik kan wel een tipje van de sluier oplichten. Het wordt 
een stuk waarin we op meeslepende wijze delen van de geschiedenis van 750 jaar Vlaardingen langs zien komen. 
Enkele bekende Vlaardingers  hebben hun medewerking  al  toegezegd. Het  belooft  een  bijzondere  avond  te 
worden, dus …  

Save	the	date:	8	juni	2023,	MuToDa	2023	in	de	Stadsgehoorzaal.	
 

 
Kerstvolleybal 

 
De jaarlijkse traditie van het kerstvolleybaltoernooi heeft in 2022 weer 
een  mooie  editie  achter  de  rug.  Hiernaast  staan  de  winnaars 
afgebeeld,  maar  het  was  voor  de  collega’s  van  de  lo‐sectie  geen 
makkelijke klus dit  jaar. Er was veel  tegenstand.  In de drukbezochte 
finale was het publiek fanatiek op de hand van de tegenstander, dat 
maakte de wedstrijd extra spectaculair. De tegenstander wist tot groot 
enthousiasme van de aanwezigen een derde en beslissende set af te 
dwingen. Uiteindelijk bleken de  lo‐docenten  (weer) aan het  langste 
eind te trekken. Voor komend jaar blijft de uitdaging, kijken of we de 
lo‐docenten kunnen verslaan. Er wordt alweer volop geoefend.    

 
 



 
Rommelmarkt voor Kenia 
 

 
Zaterdag 18 februari hebben we op school de rommelmarkt voor Kenia gehouden, in samenwerking met circus 
Hannes. Het was niet heel druk, maar het was wel heel gezellig en de deelnemers waren blij met elke euro die 
opgehaald werd. Wat altijd goed werkt zijn de zoete lekkernijen, links op de foto, dat is zaterdag wel gebleken. 
En circus Hannes was vooral een speelparadijs voor kleine kinderen, hoewel ook volwassenen zich hebben 
gewaagd aan de circusacts.  

 
Laatste nieuws 
 
In aanvulling op het bericht van Mevis hiervoor:  
Donderdag 23 februari zijn we geïnformeerd dat we per 6 maart voor 24 uur een gezinsspecialist toegewezen 
krijgen. Dit is voorlopig een tijdelijke oplossing tot aan de zomervakantie, maar we zijn blij dat we meer capaciteit 
krijgen.   
 
 

 
Tot de volgende keer 

 
Tot  hier  deze  keer,  de  volgende  editie  verschijnt  op                    
vrijdag 21 april a.s., de dag voor de meivakantie. Dan zijn we in 
de ban van de examentrainingen, de Kenia‐reizen, de definitieve 
aantallen  rondom  de  aanmeldingen,  de  benoeming  van  een 
nieuwe  directeur  en  mogelijk  en  wenselijk  van  een  besluit 
rondom vernieuwbouwplannen. Kortom, het blijven spannende 
tijden. Voor nu wens ik u namens het voltallige team van ’t Groen 
een heel fijne vakantie, op naar het voorjaar.  

 
Met vriendelijke groet 

 
Harry Chambone


